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Konference OS CHPH Podoubraví 
 

dne 13.12.2017 v 18 hod. – Golčův Jeníkov, Restaurace LANETE 
 
1.   Konference OS CHPH Podoubraví byla zahájena předsedou Miroslavem Ptáčkem 
v 18hod v salonku restaurace Lanete, Golčův Jeníkov. Předseda OS přivítal přítomné 
delegáty. Konference se účastní 19 delegátů ze sedmi Místních spolků CHPH. Konference 
je usnášení schopná. 
 
Program konference OS CHPH Podoubraví: 

1. Zahájení – Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS 
2. Zhodnocení závodní sezóny 2017 – Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS 
3. Hospodaření OS v roce 2017 – Ludmila Fikarová, pokladník OS 
4. Výstava OS Podoubraví 2017 – Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS 
5. Funkce výcvikáře OS – Ladislav Menšík, referent OS 
6. Funkce předsedy OS – Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS 
7. Diskuze 
8. Závěr 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   19          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
2.   Zhodnocení závodní sezóny 2017 

• Předseda OS Miroslav Ptáček zhodnotil závodní sezónu 2017 jako náročnou ale 
zároveň úspěšnou. 

• Vedle jistých emocí v jednom MS, naše malá OS Podoubraví slavila úspěchy 
v celosvazové konkurenci. Předseda vyzdvihl úspěchy holubů Vratislava Malce 
v ZZ Herborn a Ladislava Menšíka v NZ Knokke a hlavně 1.ESO holubici 
České republiky 2017 + 1.Olymp.kat. G Českého sdružení CHPH 2017 
chovatele Vladimíra Suchánka. 

• Předseda poděkoval dopravci Standovi Moravcovi za bezproblémovou přepravu a 
vzornou péči o holuby. 

Konference bere na vědomí. 
 
 
3.   Hospodaření OS v roce 2017 

• Pokladník OS Ludmila Fikarová prezentovala jednotlivé položky příjmů a výdajů 
v roce 2017 a celkové hospodaření OS. 

• Hospodaření OS v roce skončilo v přebytku, ale do celkového hospodaření se 
projevil snížení příjmů o cca 50.000,- Kč v objednávce holubů. Výdaje zůstávají 
stejné jako v předchozích sezónách. 

• Předseda vyzval KRK ke kontrole účetních dokladů a pokladní knihy s termínem 
do jarní konference OS. 

Konference bere na vědomí. 



 

4.   Výstava OS Podoubraví 2017 

• Předseda OS zhodnotil výstavu OS, která se konala 2.12.2017 v Křeseticích. 

• Výstava byla opět na vysoké úrovni – prostředí, pořadatelská služba, atmosféra. 

• Poděkování pořadatelům z MS Kutná Hora za dobrou práci. 

• Dotace OS na pořádání výstavy činí 5.000,- Kč. 
Konference bere na vědomí. 
 
 
5.   Funkce výcvikáře OS 

• Referent OS Ladislav Menšík vysvětlil svoji rezignaci na funkci výcvikáře OS 
v průběhu závodní sezóny 2017. 

• Připojil i požadavek rezignace na člena výboru OS Podoubraví. 

• Po diskuzi bylo dohodnuto, že ve výboru setrvá do jarní konference OS 2018. 

• Předseda vyzval jednotlivé MS, hlavně ty, které nemají zastoupení ve výboru OS 
(Kolín, Polná, Zásmuky) o nominaci člena výboru na jarní konferenci OS 2018. 

Konference bere na vědomí. 
 
 
6.   Funkce předsedy OS 

• Předseda OS Miroslav Ptáček vysvětlil svoji nabídku rezignace na funkci předsedy 
OS a konstatoval, že plně stojí za svým prohlášením ze dne 17.7.2017. 

• Předseda přislíbil, že připraví a odešle všechny potřebné dokumenty (evidence a 
seznamy chovatelů) pro rok 2018 na Českomoravský svaz CHPH, že ve spolupráci 
připraví a zajistí dopravu kolekce holubů OS na CV do Hluku (12.-13.1.2017). 

• Po diskuzi bylo dohodnuto, že ve funkci setrvá také do jarní konference OS 2018. 

• Předseda vyzval jednotlivé MS, aby na svých výročních schůzích vybrali a 
nominovali kandidáta na předsedu OS na jarní konferenci OS 2018. 

Konference bere na vědomí. 
 
 
7.   Diskuze 
 
Předseda OS předložil návrh na úpravu proplácení cestovného při jízdách pro OS 
(proplácení cestovného při cestách pro OS – konference ČMS CHPH, schůze MDTvČ, 
doprava holubů na ZV, doprava holubů na CV, činnost KRK). 
Po vzoru ČS CHPH úprava úhrady cestovného na 4 Kč/km (stávající cestovné 3 Kč/km). 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   19          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Delegát Jiří Král (MS Kolín) pochválil startéry závodů v sezóně 2017. Mimo jiné 
konstatoval, že mimo závodu holoubat z Ambergu, byly všechny závody bezproblémové. 
 
Delegát Zdeněk Dohnal (MS Polná) informoval konferenci o ukončení hostování MS 
Polná v OS Horácko a pro závodní sezónu 2018 budou opět závodit v OS Podoubraví. 
 
 
Předseda OS Podoubraví Miroslav Ptáček poděkoval všem členům OS za celou závodní 
sezónu 2017. Delegátům popřál příjemné vánoční svátky a do nového roku 2018 
pevné zdraví, mnoho štěstí, spokojenosti a úspěchů nejen v chovu 
poštovních holubů. 
 
 
 



 
8.   Závěr 
Konference OS Podoubraví ze dne 13.12.2017 konaná v Restauraci Lanete, G. Jeníkov 
schvaluje: 

1. Program konference OS CHPH Podoubraví 
2. Úprava úhrady cestovného při cestách pro OS Podoubraví – 4Kč/km. 

 
bere na vědomí: 

1. Zhodnocení závodní sezóny 2017 
2. Hospodaření OS v roce 2017 
3. Zhodnocení výstavy OS Podoubraví 2017 
4. Prohlášení a dohodu ohledně funkce výcvikáře OS 
5. Prohlášení a dohodu ohledně funkce předsedy OS 

 
 
 
Golčův Jeníkov dne 13.12.2017 
 
 
Zapsal:   Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS Podoubraví 


